

修理條款及細則

- 1 貴客須出示產品之有效保用証及正本購買單據方可享受保用期內之維修服務。
- 2 貴客若不能於提出服務時出示產品之有效保用証及正本購買單據，須事先繳付檢查費。
- 3 產品檢查費為HKD\$250，維修零件費用另計。
- 4 若維修費超出單印估價者，則於正式修理前會先取得貴客同意。
- 5 所有收費均以現金支付，無論在任何情況之下已付之檢查費用不獲退回。
- 6 所有內置記憶體之數據將會被清除，本公司不會為產品內置記憶體提供儲存備份服務。
- 7 任何在維修時更換之已損壞零件均屬本公司所有。無論在任何情況下零件概不發還。
- 8 貴客若於2星期後仍沒有接獲通知，請致電查詢。
- 9 持有此單據者即為物主。貴客取機時，必須出示此單據。
- 10 此修理單仍屬於本公司之資產。
- 11 如單據遺失，貴客必須親自到本公司之客戶服務中心辦理報失及跟查手續。
- 12 貴客交來之修理機於修妥後如再度有同一故障，則由取機日起計30天內免費修理，惟只適用於相同電子機械回路所引起之相同故障而上次未完全修理妥當者。
- 13 貴客同意交來之修理機，若於此單發出日期起計超過90天仍未領回，即授權本公司擁有絕對權利處理該產品而毋需事先通知，並因此而引致任何損失，本公司毋需負責。
- 14 貴客交來之修理機，如遇天災、內亂、戰爭、任何意外或本公司不能控制之任何原因，引致之損失，本公司概不負責。

SERVICE TERMS AND CONDITIONS

1. Customers are required to produce valid warranty document together with original purchase invoice (with machine model written on it) before they can enjoy warranty repair service.
2. Customers who cannot produce valid warranty document together with original purchase invoice (with machine model written on it) at the time of requesting repair are required to pay inspection fee.
3. Minimum charge for checking and handling is HKD\$250, All inspection fee are required to be paid in advance and are not refundable under any circumstances.
4. Should the repair charge exceed the printed estimate, prior consent from customer will be sought before commencing actual repair.
5. All charges are required to be paid in cash
6. EIGHT LTD shall not be responsible for any loss of data, programs and contents in internal memory storage which may be lost or damaged during repair, EIGHT LTD will not provide back-up service.
7. Any defective parts of the product which are replaced by Eight LTD in the course of repairing, if any, shall be the property of Eight LTD.
8. Please call us if you do not hear from us after 2 week.
9. The holder of this repair order will be deemed to be the rightful owner and the repaired machine may be collected by the bearer of this repair order upon presentation.
10. This repair order remains the property of our Company at all times.
11. Should this repair order be lost, customers are required to come to our Company in person at the address as shown on this document in order to complete loss report and record search formalities.
12. Should the repaired machine become malfunction again with the same fault within 30 calendar days from date of collection, it will be repaired again free of charge provided that the same fault was caused by the same electronic / mechanical source which were believed to be completely repaired last time.
13. The Customer consents to authorize our Company with absolute right to handle such machines in any way whatsoever without prior notice to the customer if the Customer fails to claim any machine left for repair within 90 calendar days from the date of this repair order. The Customer agrees that our Company shall not be liable or responsible to the Customer for any losses or damages whatsoever incurred in such event.
14. Should the machine under our repair be damaged or lost due to Acts of God, civil commotion, war, any accident or any reason beyond our control, our Company shall not be held responsible for such loss or damage whatsoever.

